

Bestyrelsesmøde Distrikt Sjælland - Referat

Tid	5. marts 2025 kl. 17.30 – 20.00 i Idrættens Hus, Brøndby
Deltagere	Alexander Rosenfeldt (AF), Maria Irming Pedersen (MIP), Mia Stjernby (MS), Ole Olsen (OO), Per Thue Hansen (PTH), Torben Ridder (TR), Thomas Schlüter (TS), Tabita Hartmann-Hansen (THH)
Afbud:	Benny Bo Nielsen (BBN)
Referent:	MIP

Punkt 1 **Godkendelse af dagsorden**
Dagsorden blev godkendt uden bemærkninger.

Punkt 2 **Evaluering af årsmøde**
Velkommen til bestyrelsen til Mia, Tabita og Benny Bo.

Årsmødet forløb som forventet efter uro i unionen de seneste måneder. Der var god spørgelyst og enkelte deltagere havde behov for præcisering af seneste måneders forløb. Det blev godt styret af en god dirigent.

Årsmødet kan have virket meget internt for de klubber, der normalt ikke deltager i årsmødet. Det kom til at handle mere om enkeltsagen end klubbernes formål for årsmødet. Det skal vi være opmærksomme på i det kommende års arbejde med klubberne.

Deltagere havde væsentlige punkter for hvordan vi arbejder tættere sammen med repræsentanter og hvad der forventes fremadrettet med samarbejde mellem klubber, distrikt og repræsentantskabet.

Bestyrelsen skal også se på at løfte den klub eller de frivillige, der fortjener en hæder for det arbejde, der leveres i distriktet. Det skal vi gøre mere for at anerkende ved årsmøderne fremadrettet.

Referat fra årsmødet er underskrevet af Per Henrik Brask, Torben Ridder og dirigent John Langeberg og ligger klar på DCU's hjemmeside.
TR følger op om det er sendt til klubberne m.fl.

Punkt 3 **Nyt fra formanden (MIP)**
MIP har talt med formand for distrikt Jylland/ Fyn Willy Frederiksen, der er (gen)valgt som formand. MIP ser frem til samarbejdet og der var enighed om at formandsmøder genoptages efter ordinær kongres.

MIP orienterede om, at der indkaldes til DCU kongres i denne uge. Der er oplæg om strategiske spor lørdag fra DCU's bestyrelse og selve kongressen søndag den 23. marts.

Distrikt Jylland / Fyn afholder JF mesterskab i gravel i Randers til efteråret.

Punkt 4

Fordeling af udvalg og arbejdsopgaver i bestyrelsen

MIP forsætter med distriktsmailen og godkender licenser samt varetager formandsopgaverne.

TS tager sig forsat af rygnumre.

TR varetager med sikker hånd økonomi

TR varetager termin

PTH sikre tidtagning, indskrivning. Aftalt at PTH er kontakt til sikkerhedskonsulenten

PTH: Kommissærer og frivillige i tidtagning har fælles ansvar for dommervognen.

Bestyrelseskontakt til udvalg

Bane: OO

BMX: MS

Cross: TS

E-Cykling: THH

Gravel: AF

Landevej: AF

MTB: TR

Trial: MS

Motion: THH + BBN

Kommissær: OO

DCU's Udviklingskonsulenter.

Kort dialog om, at vi skal have bedre kontakt til dem og hvordan vi får et samarbejde op at gøre her, da vi ser muligheder for samarbejde i forhold til dialog med klubber og medlemmer.

Punkt 5

Økonomi (TR)

Overskud for kontingenter og materiale indtægter.

De fleste klubber har fået betalt kontingenterne for 2025.

Punkt 6

Samarbejde med repræsentantskabet

Efter DCU-kongres skal vi sammen med distrikt Jylland / Fyn finde en model med teams møder. Dialog om det skal være lokalt eller fælles politisk samt hvem, der skal drive det.

Det kan være et medlem af repræsentantskabet, der bliver tovholder.

På sigt kan det drives og koordineres af administrationen.

Punkt 7

Henvendelse fra Salto System Cycling

Klubben vil gerne være elite klub og ændre navn til SCCC Elite i DCU's systemer og være licensklub.

THH: Der er allerede et hold, der hedder det SCC Elite fra Sig Cycling Club

Distriktet kan derfor ikke godkende navnet til den nye eliteklub.

MIP informerer klubben.

- Punkt 8** Startpenge ved licensløb hæves med 20 kroner pr. Tilmelding. Beløbet går direkte til klubberne og er for landevej og MTB. Skal ændres i propositioner fra nu. PTH tager fat i David på dette, så det kan ændres på skabelonen for alle sjællandske løb. Faktaark opdateres. MIP tager fat i Jylland / Fyn på denne.
- Vi arbejder videre med cross og gravel.
MS tager stigningen med BMX-udvalget og vender tilbage snarest, så der kan justeres for løb.
- Startpenge til større events (f.eks. Cph Sprint)
Distriktet kræver ikke startpenge til dette, men der skal prisfastsættes brug af udstyr, tidtagning, dommervogn, brug af frivillige. Det er denne del, der skal afregnes.
- PTH får afklaret, hvor meget udstyr distriktet skal stille med til større events.
- Indtægten for disse events til distriktet skal kanaliseres videre til klubberne, der kan miste den frivillige hjælp til egne løb, når medlemmer vælger at lægge deres timer til store events.
- Punkt 9:** Henvendelse fra Holte angående MTB ligaløb og hvad de kan forvente distriktet leverer til dette.
PTH vender retur med denne og får det afklaret.
- Punkt 10:** Distrikt Jylland Fyn har valgt at afholde jysk / fynsk mesterskab i Gravel til efteråret i Randers. Skal vi følge trop og finde en klub, der kan lave SM Gravel?
AF undersøger klubber og hvem, der kan tage denne i forbindelse med andet gravelløb.
- Punkt 11:** Børne & unge løb CPH Sprint
Efter henvendelse fra DCU Administration, så ønsker Københavns Kommune at lave sideevents.
- Distriktet holdning er, at der skal laves licensløb for børn og unge.
Dette licensløb kan være en fest for de unge mennesker og det skal laves som licensløb og være pointgivende. Tilmelding via Sportstiming etc.
- For øvrige sideevents, hvor distriktet stiller udstyr til rådighed, afregnes 30 kroner pr. deltager.
- Punkt 12:** AF har fået spørgsmål BMX beregner teamet.
De vil gerne have klipsemaskine, bedre wifi og spurgt om det vil det være muligt med målfoto opsætning til DM.
AF undersøger dette med tidtagerteamet (Kasper).
- Punkt 13:** TS: Klubber spørger nogle gange på om distriktet kan hjælpe med sikkerhedshegn og skilte. Det er logistiksvært at håndtere for distrikterne og en stor udgift, som det er pt. Ønskescenarie er, at hvis der kommer et løbssekretariat, kan en få denne opgave. Pt. Har vi ingen, der kan påtage sig opgaven.

Punkt 14: Eventuelt
Tøjpakke til distriktets frivillige, hjælpegruppe og kommissærer.
OO tager den med kommissærer og tidtagning ved mødet i næste uge.

MIP spurgte til nye hjelme til kommissæerne, der sidder på MC ved løb.
De trænger til at få nye, da det er ca. 8 år siden sidst.
Det undersøges hvor mange hjelme, der er tale om samt pris.
OO / PTH tager den videre og vender retur til TR med forventet udgift.

OO – Trial kommissærer skal arbejdes med ind i kommissærgruppen.

TS tager til Gravel Cup og undersøger hvordan det foregår så der kommer større indblik

Trial licenser. Der er søgt usædvanligt mange Trial licenser i år.
Det viser sig, at ved søgning af licens, så hakker medlemmerne af ved bane, cross, gravel, landevej og trial uden måske at tage stilling til om man skal køre de nævnte discipliner.
Det giver ikke et retvisende billede. MIP vender det med Morten Madsen og DCU-administration om, der skal deaktiveres licenser og hvad vi gør fremover. Samme billede kan være gældende for øvrige discipliner.

MIP sluttede mødet, som det startede med tak til alle bestyrelsesmedlemmer for at tage en tørn og ser frem til samarbejdet med en arbejdende bestyrelse.

Næste møde: 2. april 2025 17.30 i Idrættens Hus.